
   

 

 

 

Technische Vraag/vragen* 
Datum indiening: 16 oktober 2018  
 
Commissie-/raadsvergadering:  Ruimte d.d. 22 oktober 2018  
Raadsvoorstelnummer:    Z/18/314390  
Onderwerp:      Meerjarenbegroting 2019-2022 
 
Naam fractie:      Lokaal Belang 
Naam raads/commissielid:    Edwin Buil 
 
Vragen: 
 

1. Hoofdstuk 2.2 Blz 34 

Wat is de totale opbrengst van het betaald parkeren, incl. boetes en waar wordt dit 
verantwoord ? 
 
Reactie: 
De totale opbrengst van betaald parkeren bedraagt € 1.221.000. Dit is terug te vinden in het 
overzicht baten en lasten per taakveld op programma 0 op taakveld 0.63 Parkeerbelasting. 
 

2. Wat wordt er van deze boetes niet betaald, en wordt hier op gehandhaafd ? 

Reactie: 
 De meeste naheffingen worden gewoon betaald, tussen 2013 en 2015 zijn zo’n 30 
 vorderingen moeizaam te innen. Indien naheffingen niet betaald worden, wordt er een 
 dwangvorderingstraject opgestart. De dwanginvordering voor 2018 wordt binnenkort  
 opgestart. Hieronder de nog in te vorderen bonnen: 
 
 jaar Aantal opgelegd totaalbedrag  Nog te innen Bedrag incl kosten 
 2017 2633 € 160086 94 € 8672 
 2018( tm 22/10/18) 1545 € 97180 235* € 13436 
 
 

3. Hoofdstuk 2.1.5 Blz. 36 

Hoeveel lichtmasten moeten er nog omgezet worden naar LED 
 
Reactie: 
De gemeente Zevenaar heeft het beheer en onderhoud over totaal 10454 armaturen. Ruim 
4000 armaturen hiervan zijn al voorzien van LED. Er is opdracht verstrekt voor het vervangen 
van ongeveer 1000 armaturen in 2018. De uitvoering vindt op dit moment plaats en loopt 
door in 2019.  
Ongeveer 50% van alle openbare verlichting bestaat eind 2019 uit LED. Belangrijk is om te 
vermelden dat alle energieverslindende lampen halverwege 2019 vervangen zijn in 
Zevenaar. De overige 5000 armaturen die nog niet vervangen zijn bestaan over het 
algemeen uit PLL lampen en die zijn al redelijk zuinig in verbruik van energie. 
 



   

 

4. Hoofdstuk 3.2.5 Blz.47 

Wat is momenteel de status van Jansen containers en Van Spijk vwb Halve Maan Lobith. 
 
Reactie:  
Er wordt nog steeds actief gehandhaafd bij Jansen Containers en Spijk Metalen in Lobith. 
We zijn met de eigenaar van Jansen Containers in gesprek over zijn toekomst. Het dossier 
Spijk Metalen is een complex handhavingsdossier waarvan we verwachten dat deze in Q1 
2019 is afgerond.  
 

5. Hoofdstuk 3.2.6 Blz. 47 

Openbaar toilet op het Raadhuisplein wordt dit een gratis toilet of net als in de parkeergarage 
en betaalde voorziening. En als dit betaald is wat gebeurt er met de opbengsten ? 
 
Reactie:  
Antwoord: om te voorkomen dat het te makkelijk is om de toiletten in te gaan en daarmee om 
vandalisme te voorkomen, zal er gekozen worden voor een betaalde voorziening zoals 
Masiusplein. Het gaat dan om € 0,50 of € 1,00. De opbrengsten zullen worden ingezet om de 
toiletten schoon te houden en goed te kunnen beheren. Er zijn in de begroting ook jaarlijkse 
kosten opgenomen voor onderhoud en beheer. De opbrengsten uit de betaalde 
toiletvoorziening zullen hiermee verrekend worden.   

 
6. Toelichting investeringen Blz. 68 

Waar komen de 2 kunstgrasvelden precies te liggen  
 
Reactie: 
Locatie kunstgras trapveldjes: 
1. Sportcomplex van voetbalvereniging RKPSC 
2. Trapveldje Thebenstraat Zevenaar  
 
Uitgangspunt is dat de veldjes openbaar toegankelijk zijn, want ze zijn bedoeld voor het dorp 
en de wijk. Op dit moment zijn we in gesprek met de dorpsraad Pannerden voor een 
trapveldje bij sportvereniging RKPSC en met bewoners van de Thebenstraat in Zevenaar. 
We verwachten wel een eigen bijdrage/inspanning van de partijen. 
 

7. Hoofdstuk 7.2.3 Blz. 83 

Zie tekst van dit hoofdstuk. Onze vraag is afronding in 2019 en in 2020 gaan er nieuwe 
normen gelden (BENG) 
 
Reactie: 
Landelijk zijn er tot op heden geen maatregelen BENG vastgesteld (dus wettelijk is er geen 
verplichting voor de BENG-normering). Bij de geraamde bedragen onderwijshuisvesting in de 
kadernota/begroting is een percentage (te weten 25%)  voor duurzaamheidsmaatregelen etc. 
meegenomen. 
 

8. Hoofdstuk 8.4.1 Blz. 93 

Handhaving op verwijderen asbest in 2024. Is er inzichtelijk om hoeveel m² dit gaat in onze 
gemeente en wanneer is de voorlichting gepland. 

 
 Reactie:  



   

 

 Uit de inventarisatie van de provincie blijkt dat er in de huidige gemeente Zevenaar 
 408.499 m2 asbestdaken aanwezig zijn. Het aantal daken betreft 2890 stuks. 
 Voorlichting: 1e helft 2019  

 
9. Grondbeleid. 

Er wordt in dit hoofdstuk gesproken over in- en uitbreidingsplannen in de stad Zevenaar. Hoe 
zit dit in onze dorpen. Dus concreet hoeveel zal er in welke dorpen gebouwd worden. 
Want laten we wel zijn, Leefbaarheid staat hoog in ons vaandel. 

 
 Reactie:  
 Het hoofdstuk grondbeleid gaat over het financiële effect op de meerjarenbegroting van 
 gemeentelijke grondexploitaties en kostenverhaal. De grootste financiële belangen zitten 
 in de kern Zevenaar, omdat de gemeente daar zelf veel gronden uitgeeft. In de kleine kernen 
 is echter ook ruimte voor diverse woningbouwplannen. Veelal zijn dit plannen van derden, die 
 niet in de paragraaf grondbeleid komen, omdat de gemeentelijke kosten via leges en/of 
 exploitatiebijdragen worden verhaald. Er ligt in de gemeente Zevenaar een ruime capaciteit 
 aan bouwplannen. Op basis van bestemmingsplannen en Omgevingsvergunningen kunnen 
 circa 1.800 woningen gebouwd worden. Hiervan is ongeveer 30% gelegen in de kleine 
 kernen. 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

* graag vraag/vragen beperken tot één onderwerp. 

technische vragen worden schriftelijk ingediend bij de griffier. Deze zorgt voor verzending naar de 

portefeuillehouder/ambtelijke organisatie en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

Ook zullen alle technische vragen en de antwoorden op de website van de gemeente geplaatst worden. 


